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PROTOKÓŁ NR 5 / 2015 

Z POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 20.04.2015 r. W GODZ. 13
30

- 14
45

 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2*). 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy  

ul. Dąbrowskiego 17.  

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wałczu – materiał sesyjny  

5. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 

2014 r. – materiał sesyjny 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2014 r. z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.- materiał 

sesyjny 

7. Informacja na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów gimnazjów na rok 2015-

2016. 

8. Informacja o sytuacji w szkołach technicznych ( Zespół Szkół nr 2, Zespół Szkół nr 3,i 

Zespół Szkół nr 4 RCKU)  

9. Informacja na temat realizacji zadań oświatowych młodzieży o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych oraz o wydanych opiniach i orzeczeniach przez Poradnię psychologiczno – 

pedagogiczną w Wałczu. 

10. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

- projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym 

placówkom oświatowym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

- projekt uchwały w sprawie włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 im. Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 

10a . 

- projekt uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10a . 
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11.Zaopiniowanie przyznania nagród i wyróżnień w tegorocznej edycji Laur Powiatu 

Wałeckiego. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie posiedzenia 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik. 

 

 

 Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

 

 Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik stwierdziła quorum –  na stan 9 członków Komisji 

obecnych 9. 

Wobec stwierdzonego quorum  Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Do porządku obrad został dodany pkt 11. -.Zaopiniowanie przyznania nagród i wyróżnień w 

tegorocznej edycji Laur Powiatu Wałeckiego innych uwag do porządku komisji nie 

zgłoszono. 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. pkt. 4.  

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wałczu. 

. 

 

Marek Subocz – Członek Komisji 

Zapytał o dalsze funkcjonowanie Powiatowej Biblioteki Publicznej. 
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Jolanta Wegner  – Wicestarosta Wałecki 

 Oznajmiła, że Pani dyrektor na poprzedniej komisji przedstawiła wykonanie planu. W 

przyszłym roku biblioteka będzie funkcjonować jak funkcjonuje do tej pory, jeśli chodzi o 

zatrudnienie pracowników to nic się nie zmieni. 

 

 

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod głosowanie   

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w 

Wałczu 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie roczne z 

wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu 

 

 

 

Ad. pkt. 5. 

 Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wałeckiego 

za 2014 r. 

 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod głosowanie  

 Informację na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wałeckiego za 

2014 r 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Informację na temat 

stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu wałeckiego za 2014 r 

 

Z posiedzenia Komisji wychodzi Pani Anna Krysztofiak Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Wałczu 

 

 

Ad. pkt. 6. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy powiatu wałeckiego w 2014 r. z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

 

 

      Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod 

głosowanie Sprawozdanie z realizacji programu współpracy powiatu wałeckiego w 2014 r. z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z 

realizacji programu współpracy powiatu wałeckiego w 2014 r. z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

 

Ad. pkt. 7 

Informacja na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów gimnazjów w latach 2015-

2016.  

 

      Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod 

głosowanie Informację na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów gimnazjów w latach 

2015-2016.  

 

 

W wyniku głosowania  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Informację na temat 

przygotowań do rekrutacji absolwentów gimnazjów w latach 2015-2016.  

 

Ad.pkt.8  

Informacja o sytuacji w szkołach technicznych (Zespół Szkół nr 2, Zespół Szkół nr 3, 

Zespół Szkół nr 4 RCU) 

 

Izabela Krajnik – Przewodnicząca Komisji 

Zapytała Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 i Dyrektora RCKU o liczebność klas. 

 

Piotr Filipiak - Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 

Poinformował że w klasach czwartych technicznych liczebność uczniów spada ale jeśli 

uczniowie nie dają rady z nauką to przenosi ich się do klas zawodowych czyli tych uczniów 

szkoła nie traci. Klasy są dwu zawodowe 

 

Dorota Matuszak- Klupczyńska – Dyrektor RCKU 

Poinformowała że liczebność we wszystkich  klasach wynosi powyżej 20 osób i są one 

również dwu zawodowe. 

 

Bogdan Białas – Członek Komisji 

Zwrócił uwagę na zapotrzebowanie do pracy na zawód spawacza i że należałoby zwrócić 

uwagę na ten kierunek. 
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Piotr Filipiak - Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 

Poinformował, że właśnie mają projekt Najlepszy w zawodzie. Były w tym projekcie rezerwy 

z których skorzystali i utworzyli kolejną grupę spawaczy. 

 

 

Marek Subocz – Członek Komisji 

Zapytał dyrektorów o problemy jakie w szkołach występują. 

 

Dorota Matuszak- Klupczyńska – Dyrektor RCKU 

Poinformowała że wielkim wyzwaniem dla ich szkoły jest tegoroczne zdawanie egzaminów 

zawodowych. W tym roku klasy IV po raz ostatni zdają egzaminy według starego typu, 

natomiast klasy II i III już są w trakcie zdawania egzaminów według swoich kwalifikacji .Są 

to zupełnie inne egzaminy i inne zawody a wymagania komisji okręgowej są bardzo mocno 

wygórowane.. Niestety nie wszystkie rzeczy które mamy na dzień dzisiejszy w 100% 

zabezpieczają przystąpienie uczniów do egzaminów. Największy problem jest przy nowym 

kierunku kształcenia jakim jest technik urządzeń energetyki odnawialnej jest to nowy 

kierunek w klasyfikacji zawodów i tutaj nie do końca są doposażeni. 

 

Piotr Filipiak - Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 

Stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie ma większych problemów. Stanowiska są przygotowane 

to co mieli pozyskać to zostało pozyskane z projektów. 

 

Jolanta Ambroziak - Dyrektor Zespołu Szkół nr 2 

Stwierdziła, ze do egzaminów są przygotowani, przydałyby się jeszcze dwie pracownie do 

kształcenia zawodowego do wykonywania robót murarskich i tynkarskich i pracownia dla 

technika architektury krajobrazu. Sytuacja finansowa jest taka że nie mogę tego zaplanować 

w tej chwili. Problemem  z jakim boryka się szkoła jest wzrastająca liczba uczniów z 

nauczaniem indywidualnym. W związku z tym plan finansowy najprawdopodobniej się nie 

zamknie tak jak był planowany. 

 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Członek Komisji 

Zapytał czy organizowane są prace w ramach praktyk na rzecz chociażby pozyskania 

środków dla szkoły. 

 

Dorota Matuszak- Klupczyńska – Dyrektor RCKU 

Poinformowała szkoła wykonuje pewne czynności ,bardzo mocno zostali ograniczeni przez 

termomodernizację budynku poszło to w środki zewnętrzne, sięgają po środki unijne . 
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Piotr Filipiak - Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 

Stwierdził, że ich szkoła dochodów z tego tytułu ma sporo . Prowadzimy usługi w tej branży 

metalowej, głównie współpracujemy z pracodawcami, którzy nam zlecają pewne rzeczy do 

pracy. 

 

 

      Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod 

głosowanie Informację o sytuacji w szkołach technicznych ( Zespół Szkół nr 2, Zespół Szkół nr 

3, Zespół Szkół nr 4RCKU) 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Informację o sytuacji w 

szkołach technicznych ( Zespół Szkół nr 2, Zespół Szkół nr 3, Zespół Szkół nr 4 RCKU) 

 

Obrady Komisji opuszczają Dyrektorzy szkół: Jolanta Ambroziak – Dyrektor Zespołu Szkół nr 

2, Dorota Matuszak – Klupczyńska – Dyrektor zespołu Szkół nr 4 RCKU, Piotr Filipiak – 

Dyrektor Zespołu Szkół nr 3, 

 

 

 

Ad. pkt. 9 

Informacja na temat realizacji zadań oświatowych z młodzieżą o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych oraz o wydanych opiniach i orzeczeniach psychologiczno – 

pedagogicznych w Wałczu. 

 

 

Izabela Krajnik – Przewodnicząca Komisji 

Zapytała o wydanych opiniach i orzeczeniach psychologiczno- pedagogicznych dla młodzieży  

o specjalnych potrzebach i czy następuje wzrost tych orzeczeń. 

 

 

Marek  Syrnyk – Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 

Stwierdził, że nie jest tak że wzrasta to lawinowo, w ciągu roku poradnia wydaje od 70 do 80 

orzeczeń o potrzebie nauczania indywidualnego w całym powiecie wałeckim. W ostatnim 

czasie tak się zdarzyło że faktycznie sporo wniosków było o wydanie orzeczeń dla uczniów 

Zespołu Szkól nr 2 i tam się te orzeczenia skumulowały. W gminie Tuczno tych orzeczeń tez 

jest dużo. Wydaniem takich orzeczeń jest wskazanie ze względu na stan zdrowia odbywa się 

to na takiej zasadzie że wnioskodawca przedstawia zaświadczenie o stanie zdrowia i 

zasadności wydania takiego orzeczenia. Największą katastrofą jest że jest wydawanie takich 

orzeczeń bo ponad połowa ze względu na stan zdrowia psychicznego. 
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      Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod 

głosowanie Informację na temat realizacji zadań oświatowych z młodzieżą o specjalnych 

potrzebach edukacyjnych oraz o wydanych opiniach i orzeczeniach psychologiczno – 

pedagogicznych w Wałczu. 

W wyniku głosowania  Komisja jednogłośnie pozytywnie przyjęła Informację na temat 

realizacji zadań oświatowych z młodzieżą o specjalnych potrzebach edukacyjnych oraz o 

wydanych opiniach i orzeczeniach psychologiczno – pedagogicznych w Wałczu. 

 

 

Ad. pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu  uchwały Rady Powiatu w Wałczu 

- projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym 

placówkom oświatowym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

 

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

Poinformował, że zmiany wymusiła ustawa okołobudżetowa która wprowadziła wymóg 

szczegółowego rozliczania, poprzednia uchwała nie pozwalała  szczegółowo się rozliczyć 

i wszystko uwzględnić ta nowa uchwała wszystko uwzględnia. 

 

      Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

niepublicznym placówkom oświatowym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania. 

W wyniku głosowania  Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym placówkom oświatowym oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

 

Zaopiniowanie projektu  uchwały: 

- projekt uchwały w sprawie włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 im. Władysława Broniewskiego z 

siedzibą przy ul. Południowej 10a w Wałczu. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. 

prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 im. Władysława Broniewskiego z 

siedzibą przy ul. Południowej 10a w Wałczu. 

W wyniku głosowania  Komisja przy 2 głosach przeciwnych przyjęła projekt uchwały w 

sprawie włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu 

do Zespołu Szkół nr 4 im. Władysława Broniewskiego z siedzibą przy ul. Południowej 10a 

w Wałczu.  
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     Zaopiniowanie projektu  uchwały: 

    - projekt uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą przy 

ul. Południowej 10a w Wałczu. 

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod 

głosowanie - projekt uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego z 

siedzibą przy ul. Południowej 10a w Wałczu 

     W wyniku głosowania  Komisja przy 2 głosach przeciwnych przyjęła projekt uchwały w 

sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą przy ul. Południowej 10a w 

Wałczu. 

 

 

Ad. pkt. 11 

Zaopiniowanie przyznania nagród i wyróżnień w tegorocznej edycji Laur Powiatu 

Wałeckiego. 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała o pracach Kapituły dotyczącej przyznania nagród i wyróżnień. 

 

Marek Subocz- Członek Komisji 

Zapytał o finansowanie ze strony Powiatu. 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała ,że Powiat ponosi tylko wkład rzeczowy. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Członek Komisji 

Wyraził opinię iż Komisja nie powinna zajmować się opiniowaniem przyznawania nagród 

gdyż jest to sprawa Kapituły. 

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik poddała pod głosowanie 

Zaopiniowanie przyznania nagród i wyróżnień w tegorocznej edycji Laur Powiatu 

Wałeckiego. 

W wyniku głosowania  Komisja jednogłośnie Zaopiniowanie przyznania nagród i wyróżnień 

w tegorocznej edycji Laur Powiatu Wałeckiego. 

 

 

Ad. pkt. 12 

Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca Komisji Izabela Krajnik przypomniała radnym o upływającym terminie 

składania oświadczeń majątkowych.. 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu Zarządu została podjęta decyzja o podjęciu 

kolejnych kroków związanych ze zmianami z oświatą powiatową. A mianowicie zarząd 

chciałby od 01 września 2016 r. utworzyć centrum kształcenia zawodowego i ustawicznego. 

To centrum miałoby się składać z Zespołu Szkół nr 3 i Zespoły Szkół nr 2. Informujemy teraz 
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aby uniknąć popełnionych być może wcześniej błędów  u odbiorców „myślimy tu o uczniach 

i rodzicach”. Nauczyciele i Dyrektorzy zostali przez nas poinformowani we właściwym 

czasie . Informujemy dziś aby był czas na wspólne rozmowy. 

Komisja dyskutowała na temat przedstawionej informacji.  

 

 

 

Ad. pkt. 14 

Wolne wnioski i zapytania 

 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

obrad Przewodnicząca Komisji o godz. 14 ,45
 
 zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

Protokołowała: 

  

         Inspektor             Przewodnicząca Komisji 

Ds. Obsługi Rady Powiatu                                           Edukacji i Spraw Społecznych 

 

  Małgorzata Tyras                                                                    Izabela Krajnik                                                                                                        

 

          


